

2022 / 107 / 1306

الرقم :

2022 / 10 / 10

التاريخ :

تعميم

رقم (117) No

14 / ربيع الاول / 1444

الموافق :

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that some broker have entered buying orders at prices higher than the maximum price limit allowed for Arab Union International Insurance (AIUI) after it has been opened during today's session because it was floated according to the ASE circular (115) dated 9/10/2022. This caused to have 8 trades executed at prices higher than the maximum allowed limit JD0.43 with total quantity of 5400 shares.

أرجو إعلامكم بأنه نظراً لقيام مجموعة من الوسطاء بإدخال أوامر شراء تزيد على الحد الأعلى المسموح به لسهم شركة الاتحاد العربي الدولي للتأمين (AIUI) بعد افتتاح الشركة نتيجة تعويمها في جلسة تداول اليوم الاثنين الموافق 2022/10/10 حسب تعميم البورصة رقم (115) تاريخ 2022/10/9، مما أدى إلى تنفيذ ثمانية عقود على أسعار تزيد على الحد الأعلى المسموح به والبالغ 0.43 دينار وبكمية إجمالية بلغت 5400 سهماً.

By virtue of article (12) of Trading Directives, the company has been suspended till the end of the trading session, and the above-mentioned trades have been canceled by virtue of article (13) of the trading directives, and the Closing Price became JD0.43 accordingly.

وفي ضوء ما تقدم، واستناداً إلى أحكام المادة (12) من تعليمات تداول الأوراق المالية، فقد تقرر إيقاف سهم الشركة المذكورة عن التداول حتى نهاية جلسة تداول اليوم، وإلغاء العقود الثمانية المشار إليها أعلاه استناداً لأحكام المادة (13) من التعليمات المذكورة، وترتب على ذلك تعديل سعر إغلاق الشركة ليصبح 0.43 دينار.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن نجيب الوظائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathafi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.

نسخة:- هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.